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PROTOKOLL NR 8/2006 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta den 6 december 2006 
 
Justerat den 13 december 2006 
 
 
 
Lars Eriksson  Lena Spano 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 

Eva Nilsson, DHR, tjänstgörande ordförande 
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

 
Förhinder:     Leif Ejderhamn, FUB Stockholm 

Annika Wedin, SDF 
 Delzar Abdulkarim, SRF 
 
 
§ 1 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under punkten Tillgänglighet/bygglov.   
 
§ 2 Justering av protokoll   
Lena Spano utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 13 december.   
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 1 november blivit 
justerat den 8 november.  
 
§ 3 Budget 2007 
Ekonomichefen Christina Jerlin informerade om förslaget till budget 2007 från de nya 
majoritetspartierna i Stadshuset och deras planer för Stockholms stad de närmaste fyra 
åren. Christina gick också igenom Kommunstyrelsens förslag till budget för Spånga-
Tensta stadsdelsnämnd 2007. Grundskolan och särskolan förs över till 
Utbildningsförvaltningen den 1 juli. Redan den 1 januari tar den sammanslagna Trafik- 
och renhållningsnämnden över ansvaret för gator, städning och snöröjning. Ansvaret för 
parkerna ligger kvar på stadsdelsnämnderna. Vad dessa förändringar kommer att 
innebära för de lokala handikapprådens fortsatta möjlighet att påverka får framtiden 
utvisa.   
Stadsdelens budget brukar normalt beslutas i december. På grund av majoritetsbytet 
dröjer det denna gång till slutet av januari. Förvaltningen räknar dock med att ha sitt 
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budgetförslag klart för genomgång på Förvaltningsgruppen den 21 december. Det är 
ännu inte klart vilka organisatoriska förändringar och personalminskningar som kan bli 
följden av att nämndens budget minskar när flera av dess hittillsvarande 
ansvarsområden centraliseras.  
 
§ 4 Sammanträdestider och rutiner 2007 
Lokala handikapprådets sammanträdesdagar 2007 sammanfaller med 
Förvaltningsgruppens mötesdagar och äger rum i nämndrummet på Tenstagången 55. 
Förhoppningsvis kommer detta att underlätta samarbetet mellan rådet, förvaltningen och 
nämnden. Fastställda datum för 2007 är 9 januari, 30 januari, 27 februari, 3 april, 8 maj, 
29 maj, 7 augusti, 4 september, 2 oktober, 30 oktober och 27 november klockan 14.00 - 
16.00. 
 
Enligt Lars Eriksson ställs allt större krav på råden. Det är viktigt att ledamöterna deltar 
i handikapprådets sammanträden och att tvingande förhinder anmäls i god tid till 
sekreteraren. Avgående vice ordföranden Eva Nilsson menade att det är viktigt att styra 
upp dagordningen och att för få deltagare medför brist på impulser. Frågan om hur 
många som ska närvara för att rådet ska vara beslutsmässigt togs åter upp. Instruktionen 
för nämndanknutna råd ger ingen vägledning härvidlag. Vissa av stadens lokala 
handikappråd har arbetsmöten mellan ordinarie sammanträden. Rådet enades om att ta 
upp en diskussion om mötes- och arbetsformer när det nya rådet samlas i början av året.     
 
§ 5 Remisser, motioner och medborgarförslag     

  ---------------- 
       
      § 6 Kallelser 
      ---------------- 

 
§ 7 Protokoll mm 
Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll från den 9 november 2006 anmäldes och lades 
till handlingarna. 
Protokoll nr 9 från kommunstyrelsens handikappråds sammanträde onsdagen den 18 
oktober 2006 anmäldes och lades till handlingarna.             

      
      § 8 Övriga skrivelser 
      Lys, kompa och funka! Nyhetsblad nr 22 - 2006/11 anmäldes och lades till handlingarna. 

Lys, kompa och funka! Analys och kompetensutveckling i Omsorg om   
      funktionshindrade. Slutrapport 2006-11-09 anmäldes och lades till handlingarna. 

Effektvärdering och analys av Lys Kompa Funka. Ett utvecklingsprojekt för och  
      inom Stockholms stads omsorg om funktionshindrade 2006-10-31 anmäldes och lades 

till handlingarna. 
Uttalande angående heminstruktörsverksamheten antaget vid SRF Stockholm stads  

      höstmöte 2006-11-11 anmäldes och lade till handlingarna. Handikapprådet instämmer i 
uttalandet. 
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FoU Aktuellt om forskning och utveckling Nyhetsbrev nr 4 anmäldes och lades till 
handlingarna. 
Mellan marknad och politik – om statlig styrning av marknaden för personlig assistans 
FoU-rapport 2006:5 anmäldes och lades till handlingarna. 
Sammanställning av 2006 års trygghetsvandringar i Spånga-Tensta anmäldes och lades 
efter diskussion till handlingarna. Rådet anser att man gjort ett jättejobb med 
trygghetsvandringarna och önskar att de får fortsätta nästa år.  
  
§ 7 Tillgänglighet/bygglov  
Lars Eriksson delade ut minnesanteckningar från arbetsgruppsmöte för upprustning av 
Spånga centrum den 13 november. Lars ingår i arbetsgruppen men var förhindrad att 
delta på grund av sjukdom. Lars menar att detta gjorde att tillgänglighetsaspekterna inte 
uppmärksammades i tillräcklig omfattning vilket framgår av minnesanteckningarna. 
Eva Nilsson föreslog att arbetsgruppen kontaktar DHR:s kansli och man vill ha hjälp. 
Tekniska avdelningens chef Mats Carinder har även träffat fastighetsägarna vid ett 
möte. Sekreteraren ska undersöka om handikapprådet får ta del av minnesanteckningar 
från det mötet. Rådet beslutade att Lars Eriksson fortsätter att bevaka tillgänglighets- 
och handikappaspekterna vid upprustningen av Spånga centrum.    
 
§ 8 Barnfrågor 
-------------- 
 
§ 9 Övriga frågor    
Sekreteraren påminde om julbordet för nämnden, handikapprådet, pensionärsrådet och 
förvaltningens ledningsgrupp tisdagen den 19 december klockan 18.00 i restaurang 
Frida i Tensta servicehus. Anmälan görs till nämndsekreteraren Isa Bremark.  
 
§ 10 Nästa möte  
Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum tisdagen 9 januari 2007 klockan 14.00 
 i nämndrummet på Tenstagången 55.  
 
 
 
Ann-Margret Lindström  
 
 
Bilaga 
Balanslistan 


